

questionnaire

Complete name of the enterprise company

VatfarmLLC

Name, surname and position of the managing director of the enterprise/company

TsybanovIvan, director

Contact data of the enterprise/company and of the person authorized to work with foreign partners (postal address, e-mail, telephone,/fax)

Himikivave, 66, Cherkasy, Ukraine 18018

+380 (472) 641077, brand@vatfarm.com.ua

OleksandraSalnykova

Enterprise/company profile

«Vatfarm» LLC is national producer of medical supplies. «Vatfarm» LLC is a leader among the producers of medical and personal care products of cotton and gauze in Ukraine for 50 years. «Malva» brand is highly popular due to its traditions for high quality, advanced technology and experience

- The company with a complete production cycle of medical cotton wool and feminine hygienic tampons.

- Highly qualified specialists who constantly improve technology, quality and consumer properties of products.

- Powerful modern equipment, line process and control at all stages of production, including receipt of raw materials. We work according to the international quality standard ISO 13485:2012.

- The company is located in the center of Ukraine (Cherkasy), and operates its own fleet of vehicles. It allows to deliver products within the shortest time period. «Vatfarm» products are available in all regions of Ukraine and in neighboring countries. We cooperate with the largest Ukrainian distributors, large pharmacy chains, medical facilities, etc.

If the enterprise/company already exports to foreign markets? Which products/services?

Belarus, gauze dressings and medical cotton wool

What regions (countries) are of particular interest for your enterprise/ company regarding exports operations ? Which products / services your enterprise/company is ready to export?

Poland, Romania, Bulgaria, Latvia, Lithuania, Georgia, Germany, Italy

Medicalcottonwoolinassortment, gauzebandages, feminine hygienic tampons

АНКЕТА

Полное название предприятия

ООО «Ватфарм»

Ф.И.О. руководителя (с указанием должности)

Цыбанов Иван Андреевич, директор

Контактные данные предприятия и лица, ответственного за взаимодействие с иностранными партнерами (почтовый адрес, электронный адрес, телефон факс).

пр-т Химиков, 66, г. Черкассы, Украина, 18018

+380 (472) 641077, brand@vatfarm.com.ua

Александра Сальникова

Краткая информация о предприятии.

«Ватфарм» - национальный производитель товаров медицинского назначения. В течение 50 лет ООО «Ватфарм» является флагманом отечественного производства ватно-марлевой продукции и товаров личной гигиены. Наша торговая марка «Мальва» пользуется популярностью, благодаря лучшим традициям высокого качества, передовым технологиям и опыта.

- Предприятие с полным циклом производства медицинской ваты и женских гигиенических тампонов.

- Высококвалифицированные специалисты, которые постоянно работают над усовершенствованием технологий, повышением качества и потребительских свойств товаров.

- Мощное современное оборудование, отработанный технологический процесс и контроль на всех этапах производства, включая поступления сырья и материалов,

обеспечивает выпуск продукции высокого качества. Мы работаем по международному стандарту качества ISO 13485: 2012

- Предприятие находится в центре Украины (г. Черкассы) и обладает собственным автопарком, позволяет осуществлять доставку продукции в кратчайшие сроки. Товары «Ватфарм» поставляются во все регионы Украины и в страны ближнего зарубежья.

На рынках каких стран предприятие уже осуществляет экспорт, и какой продукции/услуг?

Беларусь, ватно-марлевая продукция

Какие регионы (страны) интересуют предприятие с точки зрения экспортной деятельности, и виды продукции услуг предприятие готово поставить на эти рынки?

Польша, Румыния, Болгария, Латвия, Литва, Грузия, Германия, Италия

Вата медицинская в ассортименте, перевязочные изделия из марли, женские гигиенические тампоны

